
Børne- og Undervisningsudvalget

Til: Børne- og undervisningsministeren

Dato: 13. januar 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BUU alm. del

Spørgsmål 47
Forventer ministeren en reduceret udgift til specialundervisning på de frie
kostskolers område?
Begrundelse: Udgiften til specialundervisning efter § 25, stk. 1, har på efter-
skoleområdet været faldende i samme periode, som udgifterne til specialun-
dervisning i folkeskolen er steget voldsomt. Af regnskabstallene på finanslo-
ven fremgår, at antallet af elever med specialundervisningstillægstaxameter
fra 2006 til 2010 er faldet fra 3.458 til 3.057 elever, og at regnskabsudgiften er
faldet fra 78 mio. kr. til 73 mio. kr.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Anni Matthiesen (V).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 30. januar 2012.
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Anni.Matthiesen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Orla Hav
formand
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